



REFERENCE: KIN/GN/160802

19 August 2016

Dear Parents,

Welcome to the new academic year at the School of the Nations. As a school we strive to provide a supportive, academically stimulating and safe environment for our students to study in; a joyful environment which encourages them to strive for excellence in their academic and character development.

We are ready to begin the new school year. We look forward with great anticipation to the start of the year. In the mean time I would like to acknowledge and thank you for your support and loyalty to the School over the years.

The education, growth and development of your children, our students, is a partnership between the school and your family. It will be most effective and beneficial if you are engaged in their education. We look forward to your involvement and participation in your child's education.

First day of school Thursday, 1st September 2016

K1, K2, K3 – Activity Day

To facilitate a smooth start to the year, we will begin with two shortened school days on September 1st and 2nd, 2016. On those days students should arrive at 10:00 a.m. and should be collected at 2:00 p.m. sharp.

The purpose of these shortened days is for students to ease into the schedule, become familiar with new teachers, classmates, and classroom routines and expectations. In order to facilitate the transition, we request that all parents depart without delay after releasing their child to the care of the door duty teacher.

During these two days we will not be serving morning and afternoon snack. Children are required to wear uniform and bring their school bag with a spare set of clothes in case of accidents. **Please ensure that the bag is labeled clearly with your child's name.**

K2 Naptime

Please note that K2 students will not have nap time, but will have play time instead. This has been done to ensure that students have more time to interact informally, explore areas of interest, and be better prepared for the academic rigours of K3.

The K1 student parents meeting

30 August, Tuesday 11:00 a.m. – 12:00 p.m.

School Bus

If you wish your child to ride on the school bus, please contact the school, before 24th August. Tel: 28701759 / 28510578.

Lunch

If you would like your child to eat school lunch, please contact the school to make the arrangements before 26th August. Fees are payable at the beginning of each semester.

Fees

We would appreciate it if you could come to the school and collect the payment slips for early settlement from August 24 to August 26. All fees must be settled before school starts. This involves the following items:

· Snack (2 times a day)		Mop2,000 (one semester)
· Book, stationery		K-1 Mop880 (one year) K-2 Mop1,210 (one year) K-3 Mop1,430 (one year)
· Lunch (optional)		Mop2,910 (one semester)
· School bus (optional)		
	<u>Taipa</u>	<u>Macau</u>
Round Trip	Mop3,850	Mop4,510 (one semester)
Single Trip	Mop3,300	Mop3,960 pay in cash)

Parent/Teacher Notebook (Green Book)

At Kindergarten, this book is the primary channel of communication between the School and the parents. Parents are requested to check this book every day and sign it if there are messages from the school. At the same time, please feel free to use this book to write any comments or questions that you may have, to the class teacher.

Participation of Parents

Your participation is an essential element to the success of the school. Your presence enriches our progress in the following events:

- individual English reading
- field trips
- helping with costumes for the Closing Ceremony

Please feel free to volunteer your services in any way you feel possible.

If you have any concerns, comments or questions please feel free to contact me.

Kindest regards,



Geeta Nair

Early Childhood Administrator



親愛的家長,

歡迎家長及同學們與我們一起迎接聯合國學校的又一個新學年。學校致力於向學生們提供一個團結、安全、充滿歡樂和有濃厚學習氣氛的環境, 鼓勵學生努力達到德智體的全面發展。

新的學年將會來臨, 我們對這一學年充滿著期待。在此我為大家這些年來對學校的支持和忠誠致以衷心的感謝。

你們的孩子—我們的學生, 他們的教育、成長和發展, 有賴於學校和家庭之間的合作, 如果能夠得到你們的配合, 這對於他們的成長和教育將是最有效的。我們盼望在孩子的教育中有你們的參與。

開學日 2016 年 9 月 1 日, 星期四

K1, K2, K3 活動日

為了使孩子適應學校的生活, 2016 年 9 月 1 日、2 日的上課時間縮短為早上十時至下午二時。

目的是為了讓孩子熟悉學校的學習環境、認識老師及同學。為了協助孩子順利地過渡到正規的幼稚園生活, 請家長將小孩送入校門後就離開, 當值老師會送他們進教室。

這兩天的活動中, 上、下午小食不會提供。孩子需要穿校服並帶書包。請放一套額外衣服以便需要時備用。書包上必須清楚地寫上孩子的姓名。

K2 午睡

K2 不設有午睡, 但將會改為遊玩時間, 是為讓學生之間有更多的互動、發掘其他興趣並為進入 K3 前的預備。

K1 家長與老師見面會

八月三十日 星期二

上午十一時 至下午十二時

校車

如您的孩子要乘搭校車, 請於 8 月 24 日之前與學校聯系, 電話: 28701759 / 28510578。

午膳

如學生享用學校提供的午餐, 請家長在 8 月 26 日之前通知學校並前來交費。午餐的費用在每學期開始之前繳付。

費用

家長可於 8 月 24 至 26 日前來學校領取付款單，以便及早繳付有關的費用。所有費用必須於開學前交妥。費用如下：

· 小食(一日二次)		澳門元\$2,000(半年)
· 書簿、文具		低班 – 澳門元\$880 (全年) 中班 – 澳門元\$1,210 (全年) 高班 – 澳門元\$1,430(全年)
· 午膳(自願)		澳門元\$2,910 (半年)
· 校車(自願)		
	<u>氹仔</u>	<u>澳門</u>
雙程	澳門元\$3,850	澳門元\$4,510 (半年)
單程	澳門元\$3,300	澳門元\$3,960 現金支付)

家校聯系手冊

幼稚園的家長請善用學生手冊以作為與學校的溝通。家長必須每天檢查並簽名。家長如有任何訊息與老師交流可寫在手冊內。

家長的參與

家長的參與是學校成功的一個很重要的因素。若閣下能參與下列各項活動，將使活動的內容更豐富和活動過程更順暢：

- 英文單獨閱讀練習
- 戶外活動
- 協助籌備結業典禮的服裝

我們歡迎家長能貢獻他們的寶貴時間來參與學校的活動。與此同時，如家長對學校有任何意見或要求，請聯絡 Geeta Nair 老師(幼稚園教學主任)。

此致

Geeta Nair

幼稚園教學主任

二零一六年八月十九日